
Zápis 

z online stretnutia členov Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, konaného dňa 18.02.2021 

 

Prítomní:    

 

JUDr. Martin Smolka, predseda 

Dominik Gabriel, člen 

Ing. Ladislav Matejka, člen 

Mgr. Igor Schlesingr, odborník pre šport 

Mgr. Viliam Čacho , odborník pre šport  

Ing. Miroslav Sádecký, garant komisie 

Ing. Jana Barnová, garant komisie 

 

- Ospravedlnený:  

 

Marcel Meravý, člen 

 

P R O G R A M :           

1. Privítanie. 
2. Odsúhlasenie návrhu športov oprávnených čerpať predplatené hodiny 

mestom Trenčín v športovej hale na Sihoti. 
3. Prerokovanie uznesení z pracovného stretnutia KŠ zo dňa 27. 01. 2021. 
4. Rôzne  
5. Záver 

 

K bodu č. 1 

Zasadnutie komisie viedol predseda komisie JUDr. M. Smolka. V úvode privítal 

prítomných a oboznámil členov komisie  s programom zasadnutia.  

 

Komisia odsúhlasila  program zasadnutia:  

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 2 

- komisia športu sa vyjadrila k žiadosti p. Ságu na prerozdelenie hodín v športovej hale 

na Sihoti 

- p Schlesinger podotkol, že v rozpise sú minimálne úpravy  

- p. predseda informoval komisiu o návšteve p. Ságu  

- podotkol, že je potrebné nastaviť dopyt, požiadavky voči p. Ságovi, a p. Sága je 

ochotný akceptovať požiadavky a návrhy zo strany mesta 

- ide o to , že zo strany mesta sú predplatené hodiny na využívanie športovej haly 

- je možné, že ak bude priaznivá situácia ohľadne Korony, hala by mohla začať 

fungovať od 1. 4. 2021 

 

 



Komisia odsúhlasila  žiadosť p. Ságu o čerpaní hodín tak, ako bolo navrhnuté a upravené  

v  priloženom  rozpise:  

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 3  

 

 -   Komisia športu odsúhlasila prerozdelenie dotácií, prerokovaných na pracovnom stretnutí 

dňa 27. 01. 2021  

 -    prerozdelenie dotácií sa týka štyroch TOP športov na rok 2021.  

 -    podmienená dotácia pre šport hádzaná zostáva tak, ako je uvedené v tabuľke 

 

Členom komisie odporúča odsúhlasiť jeho návrh teda: 

 

Florbal 1.FBC ( Sága )   15 500 

Dukla n.o. ( Čacho )  38 000 

AS Futbal (Schlesinger )  40 000 

AS TN Hádzaná ( Bakoš ) * 5000 + 2 000 

AS TN Florbal   ( Matejka )  9 500 

 

    Komisia odsúhlasila na online zasadnutí rozdelenie dotácie pre subjekty uvedené v   

    tabuľke  

         Za:  4      Proti:  1  Zdržal sa:  0 

 

     K bodu č. 4 

 

- p. Sádecký predložil návrh na výpožičku pozemku vo vlastníctve mesta Trenčín, pre 

telovýchovnú jednotu Štadión Trenčín o .z. 

- ide o projekt 3x3 basketbal Trenčín 

- návrh bol zaslaný na komisiu športu so žiadosťou o vyjadrenie 

- žiadajú mesto o zabezpečenia oplotenia, osvetlenia a vyrovnanie celého terénu 

- priestor je dlhodobo nevyužívaný 

- predseda komisie žiadal p. viceprimátora o to, aby veci týkajúce sa športu, boli 

prerokované aj na komisii športu 

- ide o 10 ročný prenájom 

- po športovej stránke je tento zámer výborný, pre rozvoj športu v Trenčíne 

- komisia nemá všetky podklady, ale po športovej stránke je to v poriadku 

- je potrebné viac informácií ohľadne vzniku nového športoviska 

 

 

Komisia športu súhlasí s rozvojom športu v meste Trenčín a po športovej stránke 

podporuje návrh projektu 3x3 basketbal:  

 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 



- p. Sádecký potrebuje podporu komisie športu ohľadne plánovaných invetičných akcií na 

rok 2021, ktoré sa týkajú športu 

- je potrebné informovať komisiu športu, aké investície sa chystajú do športu ohľadne 

športových projektov  

- aké sú výzvy zo športu do ktorých sa mesto Trenčín zapojilo, eurofondy, štátne financie 

a pod  

- aká projektová dokumentácia je rozpracovaná na rok 2021 a v akých termínoch má byť 

dodaná 

- komisia športu zo dňa 18.2.2021, žiada mesto Trenčín o predloženie podkladov 

týkajúcich sa rozpracovaných investičných akcií pre rok 2021 pre oblasť športu. Chceme 

presne vedieť  o akú výšku podpory a na aké konkrétne akcie sa mesto snaží získať 

finančné prostriedky mimo rozpočtu mesta. ( EU financie, štátne financie.... ). Zároveň 

žiadame o doplnenie termínov , kedy mesto bude realizovať všetky  plánované IA 

schválené v programe 8 na rok 2021 v rozpočte mesta, vrátane projektových 

dokumentácií. Uvedené podklady žiadame dodať do najbližšieho zasadnutia komisie 

športu 9.3.2021.  

- je nevyhnutné, aby o všetkých aktivitách mesta týkajúcich sa športu bola informovaná 

komisia športu a referent pre šport 

- p. Matejka -  je potrebné, aby materiály do komisie, ktoré sa týkajú športu chodili načas 

a v plnom znení 

 

Komisia športu žiada mesto Trenčín o vypracovanie podkladov, na čo  sa žiadali financie 

zo ŠR, EU v oblasti športu 

     Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

- do rôzneho sa prihlásil online  p. Kuhlöfell, ktorý prezentoval projekt pre deti 

v predškolskom veku, na rozvoj pohybu detí v predškolských zariadeniach  

 

- mesto sa bude snažiť aj tento rok  podporiť tento projekt cez vyhlásené dotácie, tak ako 

ho podporilo aj minulý roky. 

    

            Po prerokovaní všetkých bodov sa pán Smolka poďakoval prítomným za účasť    

      na tomto online stretnutí a stretnutie následne  ukončil. 

 

Budúce zasadnutie komisie sa uskutoční dňa 09.03.2021 o 14.00 hod. 

 

 

                                                                                                         JUDr. Martin Smolka 

             predseda komisie    

Zapísali: Ing. Jana Barnová 

dňa: 22. 02 .202 

 



 

                                               Uznesenie č. 1/2021 

                        zo zasadnutia Komisie  športu pri MsZ v Trenčíne, 

                                   konaného  dňa 18. februára 2021 

 

Komisia odsúhlasila  žiadosť p. Ságu o čerpaní hodín tak, ako bolo navrhnuté a upravené  

v  priloženom  rozpise:  

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

Komisia odsúhlasila na online zasadnutí rozdelenie dotácie pre subjekty uvedené v   

tabuľke . 

         Za:  4      Proti:  1  Zdržal sa:  0 

 

Komisia športu súhlasí s rozvojom športu v meste Trenčín a po športovej stránke 

podporuje návrh projektu 3x3 basketbal:  

 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

Komisia športu žiada mesto Trenčín o vypracovanie podkladov, na čo  sa žiadali financie zo 

ŠR a EU v oblasti športu 

 Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

 

 

 

                                                                                    JUDr. Martin Smolka 

               predseda komisie 

 


